
Zápisnica
napísaná na mimoriadnom zasadnutí Obecného zastupiteťstva v Slovenskej IJupči, ktoré sa

uskutočnilo dňa 26.2.2019

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny
Neprítomní:
Ospravedlnil sa: Mgr. Michal Hlaváč, Mgr. Radoslav Solárik

1. otvorenie zasadnutia
Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Roland Lamper.

2. Schválenie programu a návrhovej komisie

Starosta obce Mgr. Roland Lamper doplnil program o schválenie vyhotovenia zvukových
aobrazových zéunamov zo zasadnutí OZ. Za členov návrhovej komisie odporučil zvoliť
RNDr. Vladimíra Malého, Mgr. Martina Bobráka, Ing. Katarínu Sýkorovú PhD., overením
zápisnice odporučil zvoliť Luboša Bakaljara, Jozefa Stanka a písaním zápisnice poveril
pracovníěku OcU Líviu Gondovú. Starosta obce navrhol hlasovať za schválenie programu
rokovania OZ,návrhovú komisiu a overovateťov zápisnice.
Stanko - zvukový záznart sme povinní robiť zo zákona, ale nie videozé.znatn
JUDr. Falisová - takéto vyhotovovanie je možné, ale problém je iný. Vy poslanci ste verejní
činitelia a ste povinní to strpieť, ale sú tu aj iné osoby, ktoré toto postavenie nemajú a
musia mať informáciu o tom, že sa toto nahráva a zvukovo zobrazuje. Od ďalšieho
zastupiteťstva túto informáciu musíte zverej niť.
Hlasovanie za UZNESENIE č. 1612019
Za: 7
Proti:0
Zdržali sa:0

3. Vyhotovovanie obrazoých a zvukových záznamov z verejných
zasadnutí oz

starosta - máme tu doplnený bod o vyhotovovanie zvukových záznatnov z verejných
zasadnutí OZ aich zverejňovanie na webovej stránke obce a vyhotovovanie obrazových
azvukorlých záznarlov zverejných zasadnutí OZ aich zverejňovanie na kanáli
www.youtube.com
Stanko - ja opakujem budem proti, zvukový záznam služi ako podklad k zápisnici, to sme
povinní zverejňovať, ale nie videozáznarn Toto je súkromný kanál, kto4ý nemá nič spoločné
s obcou.
Bakaljar - keby to bolo zverejnené na web striánke obce, tak je to v poriadku?
Stanko - áno.
starosta - baví sme sa o tom, že by to mohlo byt'rozdelené.
Ing. Sýkorová - móže bý N na web sídle obce a B/ youtube.sk
Mgr. Bobák - nerozumiem výhrade že na youtube nie. Ak sa to dá na stránku obce, tak
nikomu nebrani z tej stránky stiahnuť.
Bakaljar - ale rozširovanie je niečo iné. Obrazový záunan móžeš stiahnuť a upraviť
a zverejniť na youtube a nemusí sa zhodovať so skutočnosťou. Obec má svoju stránku, ktorá



je dostatočne prístupná, aby bolo prístupné pre občanov. Ak to chce niekto šíriť ďalej, tak je
to jeho vec.
Lamperová - nebude sa dať do toho vstupovať.
Mgr. Bobák - na youtube sú pravidlá na zverejnenie.
starosta - na našej stránke je kapacitný problém zverejniť video nahrávku.
Stanko - nie je tu poslanec Solárik ale ma požiadal zverejniť, že má rovnaký názor ako ja.
Mgr. Bobák - používateť pokiať bude existovať yuotuberský účet, ktorý bude v správe obce
a bude mať heslo. Iba obec bude zodpovedná zaten kanál, čo sa tam bude zverejňovať. Ak je
niečo von, tak sa to dá šíriť. Je to iba v réžii obce.
Lamperová - inšpirovali sme sa ako to majú inde, máme svoju stránku, prístup má len
správca siete.
Stanko - je to v správe obce?
Lamperová - ano
starosta - je zriadené v pósobnosti komisie, ktorá s tým prišla, komunikujem s technikom.
Keď si dnes povieme, že to budeme zverejňovať, bude to spadať podo mňa, móžeme tam
zverejňovať svoje postoje formou televízneho kanálu, budeme to mať ako nástroj.
Ing. Sýkorová - koťko by to stálo obec, keby sa stránka obce upravila do tej podoby aby
videá boli publikované cez obecnú stránku?
Mgr. Bobák - sú to vyhodené peniaze. Ak je to raz na internete móže dójsť k zmene
nahrávky azneužitiu. Sú tam zodpovedné osoby za obec? Obec si móže spravovať aj
youtuberský kanál a robiť diskusiu.
Lamperová - za to je zodpovedný p. Dubšík, kto4ý ma jediný prístup.
JUDr. Falisová - ten je zazmluvnený s obcou.
starosta - móže schvaťovať zverejnenie A/ zvukouýchzánnamom na web stránke obce a
B/ obrazovýchzáznamov zo zasadnutí OZ uverejnením na youtube obce Slovenská IJupča.
UZNESENIE č. 17l20l9
Za:7
Proti: 0
Zdržali sa:0

4. Kontrola plnenia uznesení
starosta - zo zasadnutiaOZzg.L2}lg vyplynuli 3 Uznesenie č. 6 je v riešení, uznesenie č.
7l20l9je v riešení, tu je potrebné vypracovať GP aZP. uznesenie ě.8l20I9 zmluva sa
podpísala je podaná nazavkladovnie na Katastrálnom úrade Banská Bystrica. Navrhujem
hlasovať zavzatie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.
UZNESENIE č.18/2019

Za:7
Proti:0
Zdrža|i sa 0

5. Správa o činnostiDHz v Slovenskej Iiupči za rok 2018
Chriaštel' - máte predloženú správu, spomenul som v nej celú činnosť, 130. výročie
založenia DHZ v obci. Na výročnej členskej schódzi došlo aj k návrhu nového veliteť, zo
zdravotných dóvodov som odstúpil.
starosta - chcel by som poďakovať za spoluprácu, lebo sú vždy súčinní pri všetkých akciách
obce. P. Chriašteťovi zatie roky ktoré pósobil ako velitel' DHZ. Novým veliteťom bude od
1.3.2019 Jaroslav Bartko. Je to bývalý profesionál, teším sa na spoluprácu.



Stanko - ja by som tiež chcel poďakovať p. Chriašteťovi za roky vedenia DHZ.
starosta navrhol hlasovať za prijatie uznesenia.
UZNESENIE č. 1912019
Za:7
Proti: 0
Zdrža|i sa 0

6. PHSR obce Slovenská lJupča na obdobie 2017-2023
starosta - obec Slovenská IJupča predkladá Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja
obce ako nový strednodobý strategický dokument, ktoý bude nástrojom implementácie
investičných zámerov, zameraných hlavne na zlepšenie kvality žívota obyvateťov obce.
Dokument definuje rozvojové zétmery obce s využitím podpory z Európskych štrukturálnych
a investičných fondov - z operačných programov IROP, OP rZ, OP KŽP, ako aj ďalších
potenciálnych dotačných zdrojov. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce je
strednodobý strategický dokument, ktory sa podťa zákona č. 53912008 Z.z. o podpore
regionálneho rozvoja považuje za zélkladný strategický dokument miest a obcí. Všetci
potenciálni uchádzači o NFP zo štátneho rozpočtu a prostriedkov EÚ musia mať PHSR
spracované, schvaťuj e obecné zastupiteťstvo obce.
Stanko - tento dokument sme dostali pred 2 rokmi, ktory sme v tom čase skritizova|i, že
nezodpovedá. Sú tam chyby, veci ktoré nie sú pravdivé, je to len koncepcia, je rozpísaná
demografia, história, podstata uniká. PFISR robila agentúra, ktoru zrejme sme už zaplatili.
Je zbytočné aby sme nehlasovali, dali sa dotazníky, aby sa ťudia vyjadrili, vrátili sa v počte
78 ks, ale aspoň niečo sme spravili. To, že to ťudia odignorovali, už za to nemóžeme.
V tomto dokumente sú uvedené naše. mená, ale ja som sa na tom nepričinil. Je pravda, žeby
sme mali mať dlhodobý plan.
starosta - našiel som zápisnicu zo zasadnutia komisie prípravy PHSR, ktorej ste boli členmi
Bakaljar - tento materiál sa niekoťkokrát prerábal, išlo o to, že firma ktorá to robila, chcela
od nás rozvojové programy. Podstatné r,,dokumente je podchytiť rozvoj, sme tam napísaní,
ale podieťali sme len poznámkami.
Mgr. Baláž - je mi to aj blbé že sme boli v komisii, váěšinou som s ním nesúhlasil, bol to
panflet. Dávali sme pripomienky za komisiu, ktoré sa tam nepremietli, keby sa to vtedy
schvaťovalo, tak ruku nezodvihnem.
starosta - niektoré veci sa zapracovali, čo ste dávali.
Mgr. Bobák - dóvod, preěo to schvaťujeme je ten, že ho potrebujeme ak by sme chceli
čerpať dotácie a kde bude potrebné mať schválený tak}to dokument.
starosta - dokument prešiel schvaťovacím procesom, len nebol schválený poslancami. Robil
som si analýzu takýchto dokumentov, je to širokospektrálne definované, plány vychádzají aj

z demografický, historických a sociálnych informácií. Je to dokument. ktory je def,rnovaný
širokospektrálne.
Ing. Sýkorová - súhlasím s tým, čo sa tu hovorilo, keď sa tvoril dotazník, tak som mala
pripomienky, tam sa priority určiť nedali. Je to strednodobý strategický dokument. a sú to
povinné a všeobecné údaje. Každý rok si móžeme zadefinovať akčný plán, čo budeme robiť.
Vieme tam opraviť veci, ktoré sú tan zle zadefinované, druhá vec je, že niekto za to zobral
peniaze. Dokument pri v,ýzvach je potrebný.
JUDr. Falisová - PHSR je strednodobý dokument. ktoný sa považuje za strategický
dokument, všetci uchádzači o finančné príspevky musia mať spracovaný tento plan
vypracovaný podťa záváznej metodiky.
starosta - navrhujem hlasovať za schválenie PHSR obce na roky 2017-2023



UZNESENIE č.2012019
Za: 7
Proti:0
Zdržali sa 0

7. Ing. Peter Chabada, Lichard ova l4rSlovenská llupča - Žiadost'
o predlženie Zmluvy o nájme pozemku podpísanej dňa 15.2.2019

Oravcová - dňa l5.2.20I9 bola doruč"nď.ra Obec Siovenská lJupča žiadosť o predíženie
Zm\uvy o nájme časti pozemku parc.ě. C KN 1095/1 podpísanej dřn28.2.20l4.
Nazáklade žiadosti oprenajatie časti pozemkuparc.č. 1095/1 ovýmere cca 1033 m2 vk.ú.
Slovenská lJupěa bol Ing. Petrovi Chabadovi schválený nájom pozemku na dobu urěitú na
páť rokov. Pozemok nadvtizuje na obYnú časť a na pozemok, ktory žiadateť obhospodaruje
a vlastní. Pozemok je v strmom svahu, bol dlhodobo neobhospodarovaný, zuastený
a vytváral podmienky pre náletové dreviny ainvázne druhy, ktoré bolo treba podťa § 7 ods.4
zákona č.54312002 Z.Z. o ochrane prírody a krajiny odstraňovať a ochraňovať prostredie pred
invaziou. Žiadater uviedol pozemok do póvodného stavu, aby nedochádzalo k rozširovaniu
náletových druhov a hlavne skultúrnil obytné prostredie. V budúcnosti má záujem aj

o odkúpenie časti uvedeného pozemku. Pozemok parc. č. C KN I095l1 je vedený ako
záltraďa, o výmere 1937 m2 zapisaný na LV 1052, nachádza sa pod cintorínom v strmom
svahu , na pozemok je prístup cez pozemky žiadateťa. Pozemok dal do póvodného stavu
lyčistil ho, odstránil burinu, poopiloval dreviny a vypílil náletové dreviny . V zmysle ÚPN
Obce Slovenská lJupča je pozemok určený ako funkčne zmiešané plochy a to: občianska
vybavenost', bývanie, ovocný sad, technická vybavenosť. V územnom pláne je cez pozemok
parc. č. C KN 1095/1 navrhnutý chodník z ulice Pod hórkou. Pozemok priamo susedí
s pozemkom vo vlastnictve žiadateía.
Stanko - preěo sme qýpov. lehotu dali z 3 mesiacov na 6?
JUDr. Falisová - bola požiadavka na dobu neurčitú, zvažovali sme dlhšiu výpovednú lehotu.
Bakaljar - dobu nájmu 5 rokov schvaťujem, pri nájme na dobu neurčitú móžu nastať
problémy. Mali by sme prijať nejaké zásady predaja pozemkov, lebo sa rozmohli žiadosti
o kúpu našich pozemkov. Obec by mala zvelaďovať svoj majetok a nie predávať pozemky.
Nikdy nevieme, kedy budeme potrebovať daný pozemok.
Mgr. Bobák - nesúhlasím s touto stratégiou, ale treba individuálne prihliadať na určité
špeciťrká. Obec nemá dóvod nevyjsť v ústrety občanovi.
Bakaljar - nemóžeme vyjsť v ústrety každému oběanovi, budeme potrebovať parkovacie
plochy.
Starosta navrhol hlasovať za prenájom majetku.
UZNESENIE č. 2112019
Za:7
Proti: 0
Zdtžali sa: 0

8. IJupčianske kovozávody §.ř.o.9 Hronská 263134, Slovenská lJupča
odkúpenie nehnutel'nosti na základe Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve
Oravcová - na zák|ade žiadosti lJupčianske kovozávody s.r.o., Hronská 26314 Slovenská
IJupča, Obecné zastupiteťstvo v Slovenskej Ilupči uznesením č.29l20I8 zo dňa 10.5.2018
schválilo zmluvu obudúcej kúpnej zmluve, ktorá bola podpísaná dňa 3I.7.20l8. Nakoťko
boli splnené podmienky móže dójsť k prevodu nehnuteťnosti novovytvorenej geometrickým
plánom vyhotoviteťa Ing. Marián Hreha, Geodetické práce Banská Bystrica, parcela registra
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o,C" ě. I<N 232912 o vlýínere 2009 m2 - trv. trávny porast, k.ú. Slovenská lJupča, ktorá vznikla
odčlenením uvedenej vYmery z póvodnej parcely registra uC" ě. KN 2329 o póvodnej výmere
3539 m2 - trv. trávny porast, k.ú. Slovenská lJupča, zapísanej na LV č.2408, k.ú. Slovenská
IJupča, vedenej na Okresnom úrade Banská Bystrica, Katastrálny odbor, Ide o pozemok
situovaný v extraviláne Obce Slovenská lJupča, situovaný v lokalite Tehelňa, ktorý je t.č.
uživaný ako lúka. Účelom prevodu je výstavba prefabrikovanej výrobnej haly na úěely
remeselnej výroby v oblasti umeleckej, najmá : sochárstvo, umelecké kováčstvo a zlatníctvo,
s vylúčením činnosti, ktorá by mala priemyselný charakter (dielenské priestory, ktoré možno
klasifikovať ako malý zdroj zneéistenia, bez zaťaženia obytnej zóny), podťa architektonickej
štúdie dielenských priestoroy ,,LKZ" vypracovanej Ing. arch. Adamom Hochmuthom,
v časovom horizonte 5 kalendárnych rokov od nadobudnutia vlastníctva k predmetnej parcele.
Odporučame Obecnému zastupiteťstvu pri Obci Slovenská IJupča schváliť prevod majetku
obce podťa ust. § 9a ods. l písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, v platnom znení,
a to priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku stanovenej
podl'a osobitného predpisu v zmysle navrhovaného uzneseniazacenu 10 €/m2
Bakaljar - v zmluve sme upravovali aj dobu realizácie a právo spátnej kúpy?
JUDr. Falisová - áno je to tam.
Stanko -ěI.7 chýba mi,žekeď zaplatim6že zavkladovať?
JUDr. Falisová - nie. Pred podpisom tejto zmluvy, je kupujúci povinný preukázať sa

dokladom o úhrade.
Bakaljar - právo spátnej kúpy je registrované na Katastri?
JUDr. Falisová - nie. Je to len závázkové právo.
staíosta navrhol hlasovať za schválenie prevodu majetku.
UZNESENIE č.2212019
Za:7
Proti:0
Zdržali sal.0

9. VZN Obce Slovenská lJupča č.312019 o zápise detí na povinnú školskú
dochádzku

Gondová - poslanci OZ schvaťujú Všeobecne závázné nariadenie obce o zápise detí na
povinnú školskú dochádzku. Riaditeť ZŠ Sama Cambela Slovenská l-upča určil deň nazápis
detí na povinnú školskú dochádzku 3. apríl 2019 o 15. 00 hod. v budove 1. stupňa.
Starosta navrhol hlasovať za schválenie VZN ě.3l20I9
UZNESENIE č. 2312019
Za:7
Proti: 0
Zdržali sa:0

10. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Slovenská lJupča
Ing. Blaškovičová - máte predloženú správu o vykonaní kontroly v Z"S Sama Cambela.
Z vykonanej kontroly som vypracovala správu, kde uvádzam jednotlivé zistenia, obsahuje
návrh odporučaní a opatrení ku kontrolným zisteniam. Zatnerala som sa na financovarie ZŠ,
účtovníctvo, zverejňovanie údajov, pracovnoprávne vďahy, zmluvné vďahy, hospodárenie
s majetkom . Zahrnula som aj odporučania pre zriaďovateťa. OZ schválilo aj rozpis poplat -

kov, v zmysle ktorého postupuje, medzi organizačnými zložkami vztttká nájomný vďah,
kedy platia za. prenájom. V ZŠ pósobí ZUŠ,_ kde postup je obdobný, ako v prípade org.
zložiek. ZUŠ vykonáva svoju činnosť v ZUŠ a platí jej za užívanie priestorov nájomné.
Bolo to schválené OZ, postupujú v zmysle uznesenia ale nie je zrejmé či ide o prevádzkové
náklady, alebo ide o nájom priestorov. Ide tu aj o spotrebu energií dvoch samostatných



subjektov. Naklady, ktoré škola má nezodpovedajú skutoěnosti a skresťuje to aj ýsledok
hospodarenia. Škoh dosahuje príjmy aj zprevádzky športových zariadení, Venovala som sa
aj pracovnoprávnym vďahom, predmetom bolo aj 37 osobných spisov zamestnancov školy.
Je nevyhnutné, aby sa zamestnancom školy stala osoba, ktorá splňa kvalifikačné
predpoklady , aby bola dodržaná legislatíva v oblasti odmeňov ania, ztáňok zo mzdy . Y závere
správy sú zhrnuté kontrolné zistenia.
Stanko - bola dobrá spolupráca? Kontrolovali ste rok 2017? Koťko ste toho skontrolovali?
I00%?
Ing. Blaškovičová - spolupráca bola dobrá, snažila som sa to zhmúť, ťažko povedať koťko
%.
Stanko - subjekt má aj svoju pokladňu?
Ing. Blaškovičová - áno.
starosta - s p. kontrolórkou máme napliárrované rokovanie ohl'adom týchto vecí, budeme sa
snažiť to napraviť.
Stanko - dostávali sme audit na formát A4. Bol to audit aj tohto subjektu?
Ing. Blaškovičová -predmetom takéhoto auditu nie je škola subjekty v zriaďovateťskej
pósobnosti .

PaedDr. Kováčik - zo správy je zrejmé, že akceptujeme pripomienky, v predchádzajúcom
období sme postupovali podťa kontrolný,ch zistení, teraz budeme postupovať podťa iných
kontrolných zistení. Akceptujem, čo nám bolo povedané.
Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie správu kontrolórky obce
UZNESENIA č. 24 l20l9
Za:7
Proti:0
Zdržali sa:0

11. Rózne
Jednota sokol - wúčtovanie prevádzkovÝch nákladov
Bc. Hričovská - máte vyúčtovanie za rok 2018. Návštevnosť Sokolovne sa skladá
zjednotliqých oddielov aako chodila do sokolovne škola. Príjmy sú zpredajne zeleniny a
ovocia.
Mgr. Bobák - otvaranie Sokolovne je aká položka?
Bc. Hričovská - je to 1,50 € za jedno otvorenie, niekto musí prísť otvoriť aniekto
skontrolov ať a zatv oriť .

Bakaljar - položka daň z príjmu?
Bc. Hričovská - je to pri podávaní daňového priznania z príjmu zo ze|eníny a ovocia.
Mgr. Baláž - návštevnosť Sokolovne je 30 hod. mesačne?
Bc. Hričovská - bola dohoda, napr. futbalisti, že cez zimu budú chodiť do haly.
Szarowski - mali by sme sa dohodnúť na nejakom normálnom fungovaní, škola, sokol
a futbalová orgalizácia. Všetky tieto orgarizácie sponzoruje obec, jeden subjekt platí
druhému, je to zbytoěné, lebo aj tak to zaplatí obec.
Bc. Hričovská - el. energia je neskutočne vysoká položka ato zato,že vroku 2017 sme
minuli viac, tak nás prehodili do inej kategórie.
Szarowski - ak budeme chcieť Sokolovňu viacej využívať, budeme musieť viacej kúriť,
zainvestovať do výmeny okien.
Lamperová - riešili sme jednu vec, nedalo by sa investovať do koberca, ktorý by sa len
zroloval, vychádzapekná suma na m2.

Szarowski - záIeži na čo to chceme. Aby sa tam priniesli stroje? Neviem na ěo iné.
starosta - pozrel som si zmluvu, stále sa len trápime. Možno po dohode budem musieť
zmeniť aj účel budovy. Obec na to nemóže pýtať peniaze, Musíme začať uvažovať aký-
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smerom sa budeme uberať a ako sa dohodneme. Fungujú tam kulturisti, možno to
preklasifikujeme.
Szarowski - ak chceme mať z toho športovisko, tak vždy budú športy dotované, nebude to
prinášať zisk. Keď ťudia musiazaniečo platiť, tak ich to odrádza.
starosta - dne sa platíme za všetko.
Szarowski - od 6: 00 do 22:00 hod. kulturisti objekt využívajú. A to je 88 členov, Nemóžete
oěakávať že Sokolovňa bude vyrábať zisk.
Ing. Blaškovičová - aký bol príjem od kulturistov?
Szarowski - kulturisti si platia jedine energie.
Ing. Blaškovičová - kde sú tu tie príjmy?
Bc. Hričovská - čo sa fýka vyúčtovania kulturistov platia podťa dohody I0oÁ zcelkovej
spotreby energie, vždy v januari mi donesú peniaze a jato zap|atim.
Ing. Blaškovičová -takže zo 6 000 € Vám 600 € donesú?
Bc. Hričovská - áno. Od kulturistov sme vroku 2017 dostali 1080 €. Ešte mój maržel
doplácal 300 €.
Szarowski - takto som to robil 10 rokov. 15 000 Sk som mal v Sokole, čo som si potom
doúčtovaval a trvalo to 10 rokov, pokiať som si peniaze zúčtoval.
Bakaljar - schválili sme pracovnú komisiu, kde boli poslanci a zástupcovia Sokola, bol som
v tej komisii, ale aniraz ste nás nezavolali.
Bc. Hričovská - ešte s Bruchánikom ste tam boli.
Bakaljar - keď to bolo s Bruchánikom, tak to bolo úplne na začiatku. Koťko el. meračov má
Sokolovňa?
Szarowski - jeden na elektriku a jeden na plyn.
Bakaljar - vykurujeme celý objekt, ja som bol proti tomu ako sme rekonštruovali strechu.
Strechu sme platili z obecných.
Szarowski - hovorme o celom objekte nie o hale.
Bakaljar - práve išlo o to, že vo vedťajšej budove boli priestory, kde sú kulturisti a tí beru
elektriku z jedných hodín.
szarowski - oni sú oddiel sokola.
Bakaljar - zaplatime 6 000 € za elektriku, čo spotrebujú aj kulturisti a oni sa ako podieťajú
na elektrike?
Bc. Hričovská - keď si zrátate náklady za celý rok, príjmy zha|y, dve platby ktoré dala
obec ( 40Yo), + príjem od kulturistov az obchodu, sme v mínuse.
Mgr. Bobák - bavíme sa o účele budovy, čo keby sokolovňa plnila aj iný rozmer v obci, má
sa robiť rekonštrukcia domu kultúry.
Starosta - obec prispieva na nejakú skupinu, ja ako občan sa p}tam prečo? Chcem aby sa to
zmenilo, bol som v čiŇárni má obmedzeníkapacitu, móže tam prísť ktokol'vek? Asi nie.
Vybudujme z toho posilňovňu pre všetkých a ťahšie sa to bude dotovať.
Bc. Hričovská - v hale sa kúri elektrikou a kulturisti majú gamatky, plyn sa rozdeťuje podťa
poětu gamatiek.
Lamperová - od 1r3,2019 sa móžu podávať projekty na miestnu akčnú skupinu MASK, je
to 4 ročné obdobie, kde je na prvé dva roky 1 200 tis. €. Treba si pripraviť projekt
azdruženou investíciou by sa mohli vyriešiť veci, napr. elektrika, Sídliť to bude v Slovenskej
IJupči, bude tu možnosť konzultácií.
starosta - ale obec je 40% vlastník, tak budeme musieť všetko spolu konzultovať. Urobme
stretnutie, lebo to chýba.
JUDr. Falisová - zékon zakazuje investovať do cudzieho majetku. Za výšku investície si
obec kúpila podiel. S p. starostom sme hovorili pokiať to nebude mať svojho zaplateného
manažératak to nebude fungovať.
Szarowski - všetci sa tomu venujú vo svojom voťnom čase, keby nebolo ich tak už je



zavíetá, Fungovalo to vtedy, keď sme boli 100% vlastník, obec nám dala na začiatku roka na
činnosť 200 000 Sk a my sme s tým hospodarili. Musíme zmeniť myšlienku financovania
sokola. Tak ako dávana iné športy akultúru, tak nech dá obec napr. aj Sokolu 10000 €.

Máme 180 členov, ich treba podporiť, dajte im peniaze nech športujú.
Ing. Blaškovičová - aké máte členské?
szarowski - nemáme žiadne členské.
starosta - koťko je členov?
Szarowski - 180.
starosta - 1€ od každého a máš elektriku zap\atent. Možno nájdeme nejaký systém ako to
riešiť. Potrebuje to investíciu, možno bude vóťa aj zrezervného fondu dať financie. Musia
tam fungovať sprchy, móžeme s ísť pozrieť na miesto. Niektoých som sa pýtal pred
mesiacom a nevedeli mi povedať či sú ělenmi Sokola.
Ing. Sýkorová - je nutné urobiť aj úpravu zmluvných vďahov, lebo keď bola prijatá
zmluva za wčitým účelom a obec má iba 40Yo , tak to je málo na to, že investovala aj do
strechy. Úprava zmluvných vďahov bude nevyhnutná.
Bakaljar - akiákoťvek investícia pri Sokole, bola, Sokol nemal úmerne na to financie.
Szarowski - ale zmluvne je to tak, že žiadnou investíciou sa nebude meniť vlastnícky pomer,
Obec móže dať prostriedky na činnosť, z toho investujeme a nemusíte vstupovať iným
spósobom, móžete dať na ěinnosť. Keď sa riešil podiel, tak bola podmienka, že sa pomer
nebude meniť.
o 19.30 hod. odišiel Mgr. Daniel BaIéň
starosta navrhol hlasovať zavzatie na vedomie
UZNESENIE č.2512019
Za:6
Proti:0
Zdržalisa:0

o 19.35 hod. prišiel Mgr. DanielBaláů

Informácia o prínrave iarmoku
starosta - manažérom prípravy jarmoku je p. Hričovská. Jarmok bude 1l. mája 2019.
Bc. Hričovská - bude detská zóna, pred obecný uradom bude gazdovský dvor aj vo dvore
aremeselná časť ahlavné pódium. sprievod pójde od Tríbela, detskú zónumá na starosti p.

Lamperová a Stanková, gazdovský dvor p. Majer, Balráž, hlavné pódium p. Stanko a p.

Koprdová. Program pre deti je na 4 hodiny, v gazdovskom dvore bude p. Majer, v sprievode
uvítame kohokoťvek, hlavný program ešte neprezradíme.
starosta - pódium bude v zadnej časti parku, smerom k MKS, s kultúrnou komisiou budeme
pokračovať v príprave jarmoku.
Bakaljar - bol by som rád, aby sme vedeli koťko nás jarmok stál, aký sme mali výnos.
V rozpočte máme nejakú sumu. Stále sa tu hovorí o prioritách, ale na rozsah jarmoku na
jeden deň, je vysoká suma. Chcem vedieť koťko sa minie na jednotlivé ěinnosti. jarmoku.
starosta - móžeme zostať pri Dratváriku.
Bakaljar - tu sa rieši, keď organizácía chce 500 € anajednodňovú akciu minieme šialené
peníaze. Musíme riešiť iné veci, vodovod, cestu...
Ing. Sýkorová - zroka na rok je problém s parkovaním počas jarmoku, uvažuje sa aj nad
týmto? Aspoň jednu ěasť na Námestí uvol'niť.
starosta - bude to záležať aj od počtu ťudí čo budeme mať, bude to ešte predmetom stretnutí.
Mgr. Bobák - možno by bolo vhodné urobiť záchytné parkovisko.
Lamperová - máš Lubko pravdu, čo sa |ýka do investície jarmoku, ale nie je zmysel
obmedzovať ale minulý rok bývalé vedenie premeškalo možnosť podať projekt na VUC
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alebo Ministertsvo požiadať o dotáciu na jarmok. Podáva sa to do 11. novembra, budeme
žiadať o dotáciu aznižime tú sumu. Je to vecou,že sauž bude dať.
Starosta navrhol hlasovať zavzatie na vedomie informácie o príprave jarmoku
UZNESENIE č. 2612019

Za:7
Proti:0
Zdržali sa:0

12. Interpelácie po§lancov
starosta - prečítal list Evoniku Fermas a.s. k jedná sa prvé použitie technického uzavretého
geneticky modifikované organizmy zaradené do rizikovej skupiny 1, žiadne riziko pre
človeka nehrozí. Inicioval som, aby sme dostali od nich vyjadrenie, aby som mohol zaujať
stanovisko pre občanov a médiá.
Mgr. Bobák - navrhujem, aby obsah listu bol zverejnený na yuotube.
starosta - iniciujem stretnutie s riaditeťom Evoniku Fermas.
Lamperová - už pri cistíne žiadali o takéto povolenie.
Bakaljar - pozreli ste si tú vyhlášku? Už keď je povedané GMO, tak musíme bť v pozore.
My nie sme jeho paťtner, nám nemusia nič povedať. V zmysle zékona nie sú povinní nás ani
informovať.
Oravcová - požiadali o zmenu Ministerstvo ŽP SR o zmenu integrovaného povolenia
v roku 2014 aterazide o ďalšiu zmenu.
starosta informoval poslancov o aktivitách od uplynulého zastupiteťstva.
Bakatjar - ako budeme postupovať s predajom bývalej budovy ZUŠ p. Rojíkovej?
starosta - uznesením bol schválený odpredaj budovy ZIJŠ cezrealitnú kancelariu. Vtedy sme
určili cenu.
JUDr. Falisová - v roku 2015 bol znalecký posudok na budovu ZUŠ T 000 €. Y r.2016
jeden občan požiadal o odpredaj za cenu 15 000 €, priamym predajom najmenej za QenlJ za
znalecký posudok. Potom sa zverejnil zétmer a predaj cez inzercie cez realitnú kancelariu.
Keďže sa budova nepredávala bola odsúhlasená cena na inzerciu 45 000 €. Boli tu nejaké
cenové ponuky, ale cena nižšia ako v t.2015 nebude. Treba zistiť, či od tej doby ako bola
stanovená cena 45 000 uplynuli 3 roky a aký bol účel zniženia ceny. Máme aj nález Okresnej
prokuratury, ktorý tiežtrebabrať do úvahy.
starosta - je oténka. či ideme cestou predaja, alebo budem hťadať zdroje na rekonštrukciu
budovy.
Rojíková - ja som reagovala na ponuku, ktorá je zverejnená v realitnej kancelárii a podala
som si žiadosť. Cena sa pohybuje okolo 40 000 €.
Mgr. Bobák - zistite prečo je to ešte v realitke a či je cena závázná.
Bakaljar - je tu žiadosť, zistíme stav a odpovieme im.
RNDr._ Malý - v akom stave je VO na Revitalizáciu Námestia?
Bakaljar -zo 4 uchádzačov 2 nesplnili podmienky ateraz čakáme zákonom stanovených
10 dní.
Stanko - po zime sa prepadávajú šachty a na cestách sú v;itlky.
Ing. Sýkorová - pracujem na novom VZN, dali sme odporuěania zvážiť zamestnávať osoby
nad 50 rokov, vykrť opatrovateťky, keď si chcú čerpať dovolenku, alebo sú na PN azvžůiť
úviizok pre p. Potančokovú. Na IJupčianskej ulici má jeden občan autoservis, a vychádzame
zT krížovatky, ale on tam parkuje a nedá sa bezpečne vyjst'. Slušne som ho na to
upozornila, povedal, že kde má parkovať. On nás tam ohrozuje.
Mgr. Baláž - mali by sme zásadne riešiť parkovanie autobusov a kamiónov.
starosta - riešime dodávateťa Pasportu dopravného znaěenia.
Mgr. Baláž - rozbíehame kampaň ohťadom triedeného odpadu, Pod zámkom sú zložené

9



novY štatút a inzerciu v I]Z.

Za:7
Proti:0
Zdrža|i sa 0

,erovateť I
Bakaljar

polystyrény, bude to musieť niekto odpratať.
Lamperová - ohťadom našej mapky, všade sú naznačené kontajnery, len na Námestí nie
Oravcová - tam sú RD, oni majú na plasty vrecia.
Lamperová - pripravujeme návrh YZ, ďalšie ěíslo bude L týždeň v apríli. Pripravujer

starosta nawhol hlasovať zavzatie na vedomie interpelácie poslancov
UZNESENIE č.2712019

13, Záver
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